國立中興大學土壤環境科學系研究生暨大學生赴國外(含 大陸地區)進修及研討會獎學金/補助金辦法

The Students of the Department of Soil Environmental Science of National Chung Hsing University to Study Abroad and Seminars Abroad Scholarship Regulations

95.10.13 系務會議通過

Formulated by the Department of Soil and Environmental Sciences on October 13, 2006

100.2.24 系務會議修訂通過 Amended by the Department of Soil and Environmental Sciences on February 24, 2011 99年6月10日第3次校務基金管理委員會議修訂通過「建教合作收入之收支管理要點」第七條第四款 103.10.27 系務會議修訂通過 Amended by the Department of Soil and Environmental Sciences on October 27, 2014

105.05.27 系務會議修訂通過 Amended by the Department of Soil and Environmental Sciences May 27, 2016

111.10.28 系務會議修訂通過 Amended by the Department of Soil and Environmental Sciences on October 28, 2022

1. 申請對象:中興大學土壤環境科學系研究生及大學生。

The scholarship is available to The Department of Soil and Environmental Sciences students to apply.

2. 申請條件:

- (1)國外進修:需申請與本系相關之國外學校,且需有國外學校指導人員之 推薦函並撰寫進修計畫書,申請人回國後需繳交研究成果報告及做一 專題演講。
- (2)國外國際學術研討:參加國外國際學術研討會並以上台報告或海報形式 發表研究論文,申請人回國後需繳交心得報告。

Article 2 Eligibility:

(1) Study Abroad

Applicants must apply for a department related to the academic disciplines of our department, have a letter of recommendation from an advisor at a foreign school, and a study plan. After returning to their home country, applicants are required to submit a report and give a special speech.

(2) Seminars Abroad

Applicants participate an international academic seminar abroad by oral or posters. And submit a report after return.

3. 國外進修期限:至少需60天(含)以上。

Article 3 Students need to study abroad at least more than 60 days.

- 4. 獎學金/補助金補助方式:
 - (1)國外進修:研究生每人每年申請獎學金/補助金額度上限為3萬元,大 學生每人每年申請獎學金/補助金額度上限為5千元。
 - (2)國外國際學術研討會:每人每年申請獎學金/補助金額度上限為1萬元。 實體參加:國際學術研討會上台報告及學生論文競賽獎學金/補助金1萬 元、國際學術研討會海報展示獎學金/補助金5千元。

線上參加:報名費及註冊費實支實付,以3千元為上限。

- (3)補助優先順序:國外進修、國際學術研討會上台報告、國際學術研討會海報展示。
- (4)系上每年補助赴國外進修及研討會獎學金及學生學術論文/科技比賽獎勵補助上限原則為實際核銷前一年分配管理費的 15%。

Article 4 Amount and Quota

(1) Study Abroad

The maximum amount of scholarship that a master's or doctoral student can apply for each year is NT\$30,000; the maximum amount of scholarship that an undergraduate student can apply for each year is NT\$5,000.

(2) Seminars Abroad

The maximum scholarship application amount per student per year is NT 10,000. Physical participation: Participation in international academic seminars and student paper competitions to publish works can receive a scholarship of NT 10,000; participation in international academic seminars and poster presentations can receive a scholarship of NT 5,000.

Online participation: Registration and application fees are payable on a real-time basis, with a maximum amount of NT\$3.000.

(3) Priority

Study abroad; Presentation at an international academic seminar; Poster at an international academic seminar.

- (4) The department's annual subsidies for study abroad and seminar scholarships and student academic paper/technological competition awards are capped at 15% of the actual management fees allocated in the previous year.
- 5. 經費來源:由系管理費及相關補助經費支付。

Article 5 Funding source: Paid by department management fees and related subsidy funds.

6. 申請期限及程序:

研究生/大學生須於一月、四月、七月及十月月底前提出申請並將申請資料送至 系辦公室,統一由學生輔導小組審查並核定實際補助獎學金/補助金額度後,送 系務會議決定。

Article 6 Application Deadline and Procedure

Students must apply before the end of January, April, July, or October and submit their application materials to the department office. The student counseling team will review the scholarship amount and then submit it to the department meeting for decision.